

Yealink

Wireless Presentation Pod

WPP20



Quick Start Guide (V10.1)

Package Contents

If you find anything missing, contact your system administrator.



WPP20 Wireless Presentation Pod



Quick Start Guide

Pairing WPP20 to Video Conferencing System

If you purchase video conferencing system and WPP20 together, they are already paired. Just connect the WPP20 to your computer for sharing content.

If the model of your video conferencing system is VC500/VC800, make sure a WF50 Wi-Fi USB dongle is connected to the system before you use the WPP20.

If you purchase the WPP20 separately, you need to pair video conferencing system and WPP20 manually.

To pair video conferencing system and WPP20 manually:

1. Connect the WPP20 to the USB port on the video conferencing system.

2. Disconnect the WPP20 when the monitor prompts “Wi-Fi profile is already updated.”

Starting or Stopping Sharing Content

To start or stop sharing content:

1. Connect the WPP20 to the USB port on your computer. Your WPP20 is paired with your video conferencing system automatically. And your computer starts the Yealink Wireless Presentation Pod software automatically.
2. Do one of the following to start sharing content:
 - On the WPP20, press the presentation button to share full screen.
 - On the WPP20, long press the presentation button for 3 seconds and then release this button. Choose the file you want to share and then click **Share Now**.
 - On the Yealink Wireless Presentation Pod software, click **Content Share**. Choose the file you want to share and then click **Share Now**.
3. Do one of the following to stop sharing content:
 - On the WPP20, press the presentation button.
 - On the Yealink Wireless Presentation Pod software, click **Stop Sharing**.

About Yealink

Yealink (Stock Code: 300628) is a global leading unified communication (UC) terminal solution provider that primarily offers video conferencing systems and voice communication solutions. Founded in 2001, Yealink leverages its independent research and development and innovation to pursue its core mission: "Easy collaboration, high productivity." The company's high-quality UC terminal solutions enhance the work efficiency and competitive advantages of its customers in over 100 countries. Yealink is the world's second-largest SIP phone provider and is number one in the China market.

Technical Support

Visit Yealink WIKI (<http://support.yealink.com/>) for the latest firmware, guides, FAQ, Product documents, and more. For better service, we sincerely recommend you to use Yealink Ticketing system (<https://ticket.yealink.com>) to submit all your technical issues.



WP P20 - EN

YEALINK(XIAMEN) NETWORK TECHNOLOGY CO.,LTD.
Web: www.yealink.com
Addr: 309, 3th Floor, No.16, Yun Ding North Road,
Huli District, Xiamen City, Fujian, P.R. China
Copyright©2018 YEALINK(XIAMEN) NETWORK
TECHNOLOGY CO.,LTD.All rights reserved.

Yealink

无线传屏助手

WPP20



快速入门指南(V1.1)

包装清单

如果发现遗失任何配件，请联系你的系统管理员。



WPP20 无线传屏助手



快速入门指南

配对无线传屏助手和会议电视终端

如果你购买的是无线传屏助手和会议电视终端组合，二者默认自动配对，将无线传屏助手直接连在电脑上即可用于演示。如果会议电视终端为VC800/VC500，在使用前，你还需要在终端上接入USB无线网络适配器WF50。

如果你单独购买了无线传屏助手，你需要手动配对无线传屏助手和会议电视终端，以实现二者的自动连接。

配对无线传屏助手和会议电视终端：

1. 将无线传屏助手插到会议电视终端的USB口上。

2. 当显示设备提示“无线传屏器配对成功”时拔下无线传屏助手。

开始或结束演示

开始或结束演示:

1. 将无线传屏助手插到电脑的USB口上。
无线传屏助手与会议电视终端自动连接，电脑自动开启亿联无线传屏器软件。
2. 执行以下任一步骤开始演示:
 - 按无线传屏助手上的演示键，共享整个电脑屏幕。
 - 长按无线传屏助手上的演示键3秒后放开。
选择要演示的文件，点击**开始共享**。
 - 在亿联无线传屏器软件上，点击**内容分享**。
选择要演示的文件，点击**开始共享**。
3. 执行以下任一步骤结束演示:
 - 按无线传屏助手上的演示键。
 - 在亿联无线传屏器软件上，点击**停止共享**。

关于亿联

亿联网络（股票代码：300628）成立于2001年，是全球领先的统一通信解决方案提供商，主营视频会议和语音通信方案，坚持自主研发创新，致力于使沟通更简单、更高效。亿联网络在全球100多个国家提供音视频与协作等高品质网络通信产品，协助用户提升办公效率和竞争力。亿联网络SIP话机市场占有率为中国第一、全球第二。

技术支持

请访问Yealink官网(<http://support.yealink.com/>)获取最新的固件、指南、常见问题解答和产品手册等。为了提供更好的服务，推荐你使用Yealink Ticketing系统（<https://ticket.yealink.com>）反馈所有技术问题。



WPP20-CN

厦门亿联网络技术股份有限公司

网址：www.yealink.com.cn

地址：厦门市湖里区云顶北路16号三楼309

版权©亿联网络技术股份有限公司2018